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Arvoisa puheenjohtaja ja arvoisat valtuutetut

Kuten joskus aiemmin olen todennut, KD on ainoa oppositiopuolue Joutsan kunnassa. Oppositiopolitiikka
tosin on jäänyt tekemättä.

Nyt varsinaiseen asiaan.

Vuoden 2019 tilinpäätöstä lukiessa näyttää selkeästi siltä, että viranhaltijat ja työntekijät sekä lautakunnat
ovat tehneet varmasti parhaansa, kun taloudellinen tulos on noinkin maltillinen varsinkin vuoden 2018
lopulla hyväksyttyyn talousarvioon verrattuna. Syksyllä 2019 valtuusto hyväksyi puolen miljoonan
lisämääräraha perusturvaan, joka on lähes tilinpäätöksessä ilmenevän alijäämän suuruinen.

Tilinpäätösasiakirjaa lukiessa löytyy toiminnalliselta puolelta erittäin paljon myönteistä eli asioita on tehty
huolella ja oikein. Varmasti on niin, että aina on kuntalaisia, joiden kohdalla olisi voitu tehdä paremmin,
mutta uskon, että tarkoituksellisesti ketään ei ole tahdottu unohtaa tai heidän asioitaan olisi tahallisesti
hoidettu huolimattomasti.

Negatiivinen palaute tulee ottaa vastaan nöyrästi ja pyrkiä jatkossa parempaan.

Voi kuvitella, että jatkossa on syytä etsiä ja myös löytää noita valopilkkuja, kun taloudessa ja sen myötä
myös toiminnassa joudutaan lujille siitäkin huolimatta, kun ja jos sote saadaan vihdoinkin parin-kolmen
vuoden kuluttua maaliin.

Yksi erityinen kohde, jossa toivon noita valopilkkuja, on Joutsan yrityspuisto , jonka parissa on kovasti
painiskeltu myös vuoden 2019 puolella. Aika näyttää, oliko valtuuston hyväksymä muutama vuosi sitten
tehty miljoonakauppa yksi kunnan pelastusrenkaista vai riippa. Kuvittelen, etten ole ainoa, joka toivottaa
viisautta ja ahkeruutta tuon projektin parissa työskenteleville.

KD - ryhmällä ei ole mitään valtuuston esityslistan kohdassa 11 esille tulevaa tilinpäätöksen hyväksymistä
vastaan.


